

# 提防電騙海報及標語

## 設計比賽

### Beware of Phone and SMS Scam Poster and Slogan Design Competition

#### 參加表格 Entry Form

姓名(中) Name in Chinese:

姓名(英) Name in English:

班別 Class:

負責老師 Teacher in charge:

學校名稱 School Name:

聯絡電話 Tel. No.:

聯絡電郵 Email:

請 Please

本人已細閱並同意遵守比賽規則。

I have read the Rules of Competition and agree to abide by them.

備註 Remarks:

- 「提防電騙海報及標語設計比賽」參加者必須填寫及剔選參加表格上的全部資料。  
The participant of the Beware of Phone and SMS Scam Poster and Slogan Design Competition ("Competition") must fill in and tick all the information required in the entry form.
- 參加者在表格上所提供的個人資料，主辦機構只會用於是次比賽相關事宜，並會在比賽結束後三個月內銷毀。  
Participants' personal data provided in the form will be used by the organiser for the purposes relating to the Competition only, and will be destroyed within three months after the Competition.

截止日期 Closing Date

**24/10/2024**

#### 比賽規則 Rules of Competition

- 參賽者須確保其參賽作品屬原創作品，並沒有侵犯任何其他人士或機構的版權。參賽者須自行承擔侵犯知識產權的責任。  
The participant warrants that the submitted entry is the participant's original work and does not infringe any copyright of any person or organisation. The participant will be liable for any infringement of intellectual property rights regarding the submitted entry.
- 每位參賽者只可就其中一個比賽主題遞交一份參賽作品。遞交多份或不完整作品將會被取消資格，而遞交的作品也將會作廢。  
Each participant is allowed to **submit only ONE entry based on one of the themes of the Competition**. Participants who submit multiple or incomplete entries will be disqualified, and all related entries will be deemed to be invalid.
- 每份作品必須附上一句**10至20字的海報標語**，中英文不限（不包括標點符號），而海報設計**必須包括通訊辦的吉祥物「通訊寶」圖像**（請參閱背頁）。  
Each entry must be accompanied by a **poster slogan of 10 to 20 words** either in Chinese or English (excluding punctuation marks). The poster design must **include the image of CommBo**, the mascot of OFCA (please see overleaf).
- 通訊辦員工的直系家屬不可參加比賽。  
Immediate family members of the employees of OFCA are not allowed to participate in the Competition.
- 參賽者須確保其提交的參賽作品不含有淫褻、暴力、色情、誹謗、不良意識、侮辱、歧視成分或任何具爭議性及不適當的內容，亦不會違反香港特區的法律，以及導致或構成危害國家安全，否則將被取消參賽資格。  
Participants must ensure that their entries do not contain any materials that are obscene, violent, pornographic, defamatory, indecent, disparaging, discriminatory or contents that are controversial and inappropriate, and do not violate the laws of the HKSAR and constitute or cause danger to national security, otherwise the participants will be disqualified.
- 參賽者須保證所有填寫或提交的資料均正確無誤。如因資料不正確導致通訊辦無法通知參賽者得獎，通訊辦將不負任何責任。  
Participants warrants that all information submitted is true and correct. OFCA shall have no liability whatsoever if OFCA could not notify the winner as a consequence of the provision of incorrect information.
- 所有參賽作品一經遞交概不退還。  
All submitted entries will not be returned.
- 通訊辦保留使用、修改、複製和傳播所有遞交的作品內容到任何媒體渠道的權利，而無須事先征得學校及參賽者的同意。  
OFCA reserves the right to use, modify, duplicate and disseminate to any media channel(s) the content of the work without prior consent from the schools and participants.
- 若獲大會邀請，得獎者須配合進行拍攝及訪問，而內容將可能製作成宣傳視頻，上傳至比賽網站及其他網上短片平台，於平面媒體、數碼媒體、社交媒體刊登，及供主辦方或其他政府機構使用，而無須事先征得學校及參賽者的同意。  
If invited by the organiser, the award winners are obliged to participate in filming and interviews. The footages may be used to create promotional videos, which will be published on the competition website, online video platforms, various media channels, and may also be used by the organiser or other government agencies, with no prior consent to be sought from the schools and participants.
- 通訊辦保留隨時修訂比賽規則、條款、內容及安排的權利，而無須事先通知參賽者。  
OFCA reserves the right to amend the rules, terms and conditions, contents, and arrangement of the Competition at any time without prior notice to the participants.
- 比賽結果由大會評審團作最終決定，參賽者對比賽結果和獎項不得有任何異議。  
Decisions made by the organiser's judging panel shall be final. Any objection to the results and awards of the Competition will not be accepted.

比賽詳情  
Competition Details





# 海報及標語設計

Poster and Slogan Design

